
ZÁPIS Z 45. SCHŮZE ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ TÝN NAD VLTAVOU, HLINECKÁ 

Den konání:   21. 5. 2024 

Místo konání:  sborovna ZŠ Týn nad Vltavou, Hlinecká 

Čas:   16.00 hodin 

Přítomni:  

členové ŠR:  Ing. Pavla Fraňková, Ing. František Kobera, Simona Urbanová, Mgr. Jana 

Čtvrtníková, Mgr. Jiřina Koberová, Mgr. Jiřina Řehořová, Mgr. Jaroslava 

Werbynská 

host:   Mgr. Zdeňka Hájková, ředitelka školy 

Omluveni:  Mgr. Alena Mikulová, Mgr. Pavla Vrbová, Ing. Jana Stehlíková, Bc. Soňa 

Kotrbová, Jana Slaninová 

Program: 

1. Přivítání členů ŠR 

2. Výsledky konkurzního řízení na místo ředitele základní školy 

3. Zápis žáků do 1. ročníku 

4. Průběh přijímacího řízení na střední školy 

5. Výše úplaty ve školní družině 

6. Rozpočet školy na provoz 

7. Kontrola ČŠI 

8. Vzdělávací a investiční projekty školy 

9. Akce školy 

 

K bodu 1.  

Ředitelka školy přivítala přítomné členy ŠR a informovala o omluvách ostatních členů. 

K bodu 2. 

Předsedkyně ŠR paní Ing. Fraňková pogratulovala Mgr. Zdeňce Hájkové ke znovuzvolení na pozici 

ředitelky školy. Konkurz byl vyhlášen zřizovatelem školy a proběhl dne 11. 4. 2024. Rada města dne 

29. 4. 2024 potvrdila výsledek konkurzního řízení a rozhodla o jmenování Mgr. Zdeňky Hájkové na 

pozici ředitelky Základní školy, Týn nad Vltavou, Hlinecká. 

K bodu 3. 

Ředitelka školy informovala o průběhu zápisu žáků do 1. ročníku. Zápis se uskutečnil ve dnech 5. a 6. 

dubna, dostavilo se 49 dětí se svými zákonnými zástupci. Zápisu předcházely ukázkové hodiny pro MŠ, 

Den otevřených dveří v základní škole, schůzky v MŠ pro rodiče. Na žádost některých zákonných 

zástupců rozhodla ředitelka školy o odkladu povinné školní docházky pro jejich děti, do prvních tříd tak 

nastoupí přibližně 40 žáků ve dvou prvních třídách. 



K bodu 4. 

Probíhá přijímací řízení na střední školy, v letošním roce novým způsobem se třemi přihláškami v 1. i ve 

2. kole, které uchazeč již předem seřadí podle svých preferencí. Dne 15. 5. 2024 se žáci dozvěděli 

výsledky 1. kola přijímacího řízení a naprostá většina žáků je již přijata na jeden ze zvolených oborů 

studia. 

K bodu 5. 

Ředitelka školy informovala přítomné o novém způsobu určení výše úplaty ve školní družině. Od 1. 1. 

2024 stanovuje výši úplaty zřizovatel školy, částka zůstává 100 Kč na měsíc. 

K bodu 6. 

Rozpočet na provoz školy byl schválen ve školou navrhované výši. 

K bodu 7. 

V listopadu 2023 proběhla ve škole komplexní kontrola ČŠI. Nebylo zjištěno žádné porušení právních 

předpisů, nebyla odhalena žádná rizika v nakládání se svěřenými prostředky, nebyla zjištěna žádná 

zásadní pochybení, pouze v oblasti metod a forem využívaných při vzdělávání žáků je dle sdělení ČŠI 

jistý prostor pro zlepšení v oblasti větší individualizace, aktivizace žáků a uplatňování formativního 

hodnocení. Celá zpráva je k dispozici na portálu ČŠI. 

K bodu 8. 

V současné době probíhá realizace projektu OP JAK, týká se inovativních aktivit při vzdělávání žáků 

a dále vzdělávání pedagogických i nepedagogických pracovníků. Rovněž probíhá rekonstrukce chladící 

místnosti a instalace nového konvektomatu ve školní kuchyni s využitím dotačního titulu „Farmář“. 

K bodu 9. 

Mgr. Koberová informovala přítomné o zdárném průběhu lyžařského kurzu pro žáky 7. – 9. ročníku 

v Rakousku. Ve všech třídách se uskutečňují exkurze (Praha, Český Krumlov, Hluboká nad Vltavou…), 

žáci se účastní školních i vyšších kol různých soutěží - olympiády z ČJ, biologie, dějepisu, anglického 

jazyka (naše žákyně získala 3. místo v krajském kole), soutěže Mladý zahrádkář, Rybářské olympiády, 

sportovních soutěží (atletika, futsal, florbal…), dopravní soutěže, branné soutěže a dalších. Mgr. 

Čtvrtníková informovala o testování ČŠI žáků 9. ročníku v oblasti digitální a informační gramotnosti. 

Koncem května se uskuteční zájezd žáků 2. stupně do Velké Británie, v červnu pak dvoudenní pobyty 

v CEV Dřípatka Prachatice, proběhnou ještě další akce, např. Vltavotýnská míle. 

 

Schůze byla ukončena v 16.40 hodin 

Zapsala:  Mgr. Jana Čtvrtníková 

Den zápisu:  21. 5. 2024 


